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Bliža se najlepši čas v letu.

Čas, ko se spominjamo preteklosti 

in pričakujemo prihodnost.

Čas, ko se želja po sreči, zdravju

in uspehu seli iz srca v srce.

Naj se vam uresničijo sanje,

udejanjijo želje in izpolnijo pričakovanja!

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE 
IN SREČNO NOVO LETO 2010 VAM ŽELIJO

 ŽUPAN, OBČINSKI SVET 
IN OBČINSKA UPRAVA OBČINE DESTRNIK
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Izdajatelj: Občinski svet Občine Destrnik
Uredništvo: Ksenija Munda, Milena Širec, Jasmina Bauman in Melitta 
Hameršak.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Destrnik brezplačno. 
Medij OBČAN - GLASILO OBČINE DESTRNIK je vpisano v razvid 
medijev pod zaporedno številko 275.
Naslov uredništva: OBČAN, Vintarovci 50, 2253 Destrnik.
Telefon: 02/761-92-50
Telefaks: 02/761-92-52
E pošta: casopis.obcan@siol.net
Časopis OBČAN izhaja v nakladi 900 izvodov
Prva številka časopisa Občan je izšla 25. julija 1996.
V. d. odgovorna urednica:  Ksenija Munda
Lektorica: Bojana Kolenko
Oblikovanje in tehnično urejanje: Pika, Zmagoslav Šalamun, s.p., Biš 
61, 2254 Trnovska vas, 070/670-740
Tisk: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače
Fotografija na naslovnici: Pogled na Destrnik v megli

Občan: V letošnjem letu smo bili priča izgradnji ceste 
v Podpršaku, kako daleč so dela? 
Franc Pukšič: Res je, da smo uresničili vse projekte, zapi-
sane v  razvojnih programih občine za leti 2009 in 2010. Z 
deli na omenjeni cesti bomo nadaljevali tudi v prihodnjem 
letu. Lani smo se skupaj z občani odločili, da bomo sočasno 
zgradili tudi kanalizacijo. Projekt izgradnje kanalizacije od 
Arnuševih do Murkovih smo prijavili na evropski razpis in 

Pogovor z županom in poslancem Francem Pukšičem
»Skupina občanov« po levi prehiteva Zakon o lokalnih volitvah

sedaj čakamo na sklep o sofinanciranju. Z izgradnjo ceste in 
kanalizacije bomo zaključili prihodnje leto. Ali bosta zgraje-
na tudi pločnik in javna razsvetljava, je seveda odvisno od 
občanov, če bodo le-ti podpisali odstopne izjave za zemlji-
šče. Do Arnuševih je pločnik zgrajen, za to potrebujemo 
približno 7 metrov širine zemljišča, potrebnega za izvedbo 
cestišča (približno 5 m cestišča, 1,5 m pločnika, ostalo so 
bankine).
Občan: Kaj pa igrišče pod šolo?
Franc Pukšič: Za igrišče pod šolo nam je od Nogometne 
zveze Slovenije uspelo pridobiti umetno travo. Res pa je, da 
smo od Ministrstva za šolstvo in šport v času ministrovanja 
g. Milana Zvera pridobili 18.000 evrov za sofinanciranje 
projekta, vrednega skoraj 450.000 evrov, kar je seveda zda-
leč premalo, da bi lahko projekt zaključili sami. Sedaj čaka-
mo na dodatni razpis in računamo, da bomo lahko igrišče 
končali v prvi polovici naslednjega leta.
Občan: Kako je s prenovo zdravstvenega doma, kdaj 
bo zaključena?
Franc Pukšič: S prenovo zdravstvenega doma bomo zra-
ven zobozdravnika in splošnega zdravnika dobili še lekarno 
ter fizioterapevta, ki sicer svoje delo že opravlja v sosednji 
zasebni  stavbi.
Žalosti me, da je ministrstvo za promet v državnem 
proračunu za leto 2010 črtalo velik del sredstev – ne samo 
za našo občino, ampak za vse občine v Slovenskih goricah in 
na haloškem področju, kar je popolnoma nespremenljivo. 
Nespremenljivo je tudi to, da še vedno ni bilo tako 
imenovanega petega razpisa za razvoj regij. Poslanci – 
župani smo se povezali in zahtevamo od ministra za lokalno 
samoupravo, da razpis pripravi čim prej, in sicer za celotno 
obdobje do konca leta 2014.
Občan: Kateri je naslednji večji projekt?
Franc Pukšič: Po razvojnih programih občine imamo še 
veliko investicij, ena izmed večjih je dvorana v Desencih. 
Pridobili smo zemljišče od Sklada kmetijskih zemljišč in 
gozdov ter ga odkupili od Perutnine in Kmetijske zadruge. 
Sedaj imamo osnovne pogoje, da bomo lahko začeli uresni-
čevati center v Desencih, okrog katerega se bo v bodoče 
odvijalo družabno življenje, saj to pred gasilskim domom v 
Destrniku zaradi razširitve zdravstvenega centra več ne  bo 
mogoče. V načrtu imamo še kar nekaj projektov, katerih re-
alizacija je odvisna predvsem od tega, koliko sredstev bomo 
lahko pridobili od države.
Občan: Kako daleč je sprememba prostorskega načr-
ta?
Franc Pukšič: Pri spremembi prostorskega načrta je zaradi 
slabe zakonodaje postopek veliko predolg, na kar pa v ob-
čini žal nimamo vpliva. Na občini se maksimalno trudimo, 
da bi bila sprememba prostorskega načrta sprejeta spomla-
di prihodnje leto, odvisno je seveda od potrebnih soglasij 
Vlade RS. 
Občan: Kakšni so načrti za naslednje leto?
Franc Pukšič: Zaradi lokalnih volitev, ki bodo prihodnje 
leto, bomo sprejeli enoletni proračun, ki pa bo slonel na ra-
zvojnih programih Občine Destrnik, povezanih s  sofinanci-
ranjem Evropske unije, in na nadaljevanju gradnje državne 
ceste Destrnik–Gomilci. V načrtu imamo pripravo projekta 
za vrtec in za dom starejših. Ponovno smo na razpis Ministr-
stva za gospodarstvo za sofinanciranje prijavili tudi projekt 
Terme Janežovci. Čeprav smo že imeli sklep vlade o sofinan-
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ciranju (v višini 9 milijonov  evrov), pa ga ni bilo mogoče 
realizirati, ker na ministrstvu uredbe o razvojnih vzpodbu-
dah za turizem niso uskladili z evropsko direktivo, čeprav 
so imeli za to eno leto časa. Sedaj ni več pomembno, ali so 
to počeli namenoma ali zaradi nesposobnosti, dejstvo je, da 
gremo naprej, in upam, da bo projekt zaživel čim prej. 
Občan: Prihodnje leto so lokalne volitve, ali že kaj 
razmišljate v tej smeri?
Franc Pukšič: Pričakoval sem takšno vprašanje. Lahko pa 
povem, da so takšna vprašanja preuranjena, saj je do volitev 
še skoraj celo leto in v tem času moramo postoriti še mar-
sikaj pomembnejšega od njih. Z ekipo smo veliko delali in 
veliko naredili, na kar smo ponosni. Verjetno bom z ekipo 
nastopil tudi na naslednjih volitvah, saj želimo nadaljevati 
zastavljeno delo oziroma nadaljnji razvoj naše občine, kar 
bomo zapisali v naš program in ga seveda pravočasno pred-

stavili. 
Občan: Kaj bi sporočili občankam in občanom ob za-
četku novega leta?
Franc Pukšič: Spoštovane občanke in spoštovani občani, 
želim vam, da bi bili v naslednjem letu vaši napori poplača-
ni z uresničitvijo zastavljenih ciljev. Želim vam tudi, da bi v 
pravem trenutku izbrali pravo odločitev, kot jo je v štirinaj-
ststoletni zgodovini slovenski narod vedno izbral in ohranil 
našo preljubo domovino. Zato vam in sebi želim, da v letu 
2010 ne bi sodelovali na žalni slovesnosti ob izgubi dela slo-
venskega ozemlja in prostega dostopa do odprtega morja, 
kar nam vsiljuje aktualna vlada s predsednikom Borutom 
Pahorjem na čelu, ki ga več ne razumejo niti v lastni stranki, 
kako bi ga naj potem razumeli zavedni Slovenci. 

Pogovarjala se je: Ksenija Munda

Okrogla miza v Volkmerjevem domu kulture
»Lokalni tovorni promet da, mednarodni ne«

V četrtek, 26. novembra, je v prostorih Volkmerjevega 

doma kulture potekala okrogla miza z naslovom »Lo-

kalni tovorni promet da, mednarodni ne«. Sklicatelja 

sta bila poslanca Franc Pukšič in Milan Gumzar. 

Okrogle mize so se udeležili Karl Vurcer iz Trnovske 

vasi, ptujski župan Štefan Čelan, Matej Lapajne in Stan-

ko Zotler iz Družbe RS za ceste ter številni novinarji. 

Beseda je tekla o cestah R1 229 Rogoznica–Senarska 

in  G-3 Lenart–Gornja Radgona.  Promet se je namreč 

z izgradnjo avtoceste bistveno povečal, vedno več je 

tudi tovornega tranzitnega prometa. Prav zato bi bilo 

obe cesti treba urediti tako, da bo dovoljen samo lo-

kalni tovorni promet, mednarodni pa bo prepovedan. 

To bodo od države tudi zahtevali. 

Župan Franc Pukšič je za cesto Rogoznica–Senarska 

poudaril, da so tukaj velik problem otroci, ki čakajo 

na avtobusnih postajališčih, ni prehodov za pešce, ni 

pločnikov in po njegovih besedah niti osnovnih pogo-

jev za varnost. Promet se je bistveno povečal, to cesto 

pa izkoriščajo tisti, ki bi se radi izognili plačevanju ce-

stnine. Kot je poudaril, je namen okrogle mize opozo-

riti, še preden se kaj zgodi. Potrebni bi bili pločniki, 

kolesarske steze, prehodi in ustrezni odstavni pasovi. 

Štefan Čelan je povedal, da so v tej smeri razmišljali 

tudi v okviru dolgoročne prometne študije, ki so jo 

pripravili v Mestni občini Ptuj. Bilo pa naj bi tudi ve-

liko interesentov za gradnjo logističnih centrov, kar 

pomeni še večjo prometno obremenitev. 

Karl Vurcer je dejal, da je stanje na tej cesti postalo ne-

vzdržno. Avtocesto so namreč začela graditi pred šti-

rimi leti, promet se je povečal, tukaj je potekalo veli-

ko prevozov za nastajajočo avtocesto. Problem je tudi 

prevelika hitrost vožnje. Menil je, da je po izgradnji 

avtoceste dolžnost države cesto sanirati in jo moder-

nizirati, kar so sicer nekako že začeli (v Trnovski vasi 

– pločniki, križišče …). 

Milan Gumzar je za cesto Lenart–Gornja Radgona po-

vedal, da tam sicer glede varnosti ni toliko kritično, 

kajti naredili so veliko, problem je predvsem razbre-

menilna cesta oz. obvoznica mimo Lenarta in mogo-

če še nekaj manjkajočih pločnikov ter krožišč, ki jih 

načrtujejo v naslednjih letih. Po njegovem mnenju bi 

bilo potrebno zajeziti tovorni promet in tiste, ki se 

izogibajo plačilu cestnine. 

Sicer pa je nekakšna rešitev za obe cesti omejitev hi-

trosti na 70 km/h, s čimer so se strinjali tudi udele-

ženci okrogle mize. To pa je lahko le kratkoročna in 

nikakor dolgoročna rešitev.

Besedilo: Jasmina Bauman 
Fotografije: Zmago Šalamun
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1. POSLOVNO SREČANJE ŽUPANOV, DIREKTORJEV
 IN GOSPODARSTVENIKOV

Skupnost občin Slovenije, največje reprezentativno 
združenje slovenskih občin, ki združuje 166 občin v 
Sloveniji, je 19. novembra 2009 organizirala 1. poslov-
no srečanje županov, direktorjev in gospodarstvenikov, 
ki je potekalo v Ljubljani. Cilj srečanja, ki je bilo prvo 
te vrste, je bil predvsem povezati občine in gospodar-
stvenike z namenom bodočega lažjega sporazumevanja. 
Dejstvo je, da so tako občine kot gospodarstvo tesno 
povezani in marsikdaj odvisni eni od drugih, zato je 
poznavanja potreb ter pričakovanj obojih pomembno 
za razvoj lokalnih okolij. Rdeča nit poslovnega srečanja 
so bile investicije in tako se je skozi celoten dogodek 
sledilo zamisli, kako lokalnim skupnostim na eni ter 
gospodarstvenikom na drugi strani pomagati in hkrati 
realizirati idejo v končni rezultat. Po uvodnih besedah 
predsednika skupnosti Franc Kanglerja in kratkih pre-
davanjih so si imeli udeleženci možnost ogledati pred-
stavitve podjetij. Dvorana se je spremenila v živahno 
sejmišče, mize, ki so prevzele vlogo stojnic, pa so vsi z 
zanimanjem obiskali. Občinam so podjetja predstavila 
storitve na področju učinkovite rabe energije, razvoja 
turističnih destinacij, javne razsvetljave, izdelave maket, 
okoljskih investicij, pa tudi praktične rešitve izgradnje 
zunanjih igral in opreme za vrtce, šole in podobno. Za-
gotovo so prijazne besede razstavljavcev in inovativno 
zarisane predstavitve podjetij marsikateremu županu 
dale idejo  za kakšno novo investicijo v svoji občini, 
česar se bodo na koncu najbolj razveselili občanke ter 
občani. Na poslovnem srečanju so imeli udeleženci pri-
ložnost tudi prisluhniti strokovnjakom, ki so predstavi-
li, kako se načrtujejo in izvajajo investicijski projekti v 
javnem sektorju ter investicije v grajske objekte. Slednje 
predstavljajo v Sloveniji velik izziv, saj je mnogo gradov, 
ki bi s prenovo zagotovili ne le turistično promocijo Slo-
venije, temveč tudi nova delovna mesta in večnamensko 
uporabo grajskih prostorov. Srečanje se je zaključilo z 
okroglo mizo, kjer so župani Franc Kangler (MO Mari-
bor), Zoran Janković (MO Ljubljana), Srečko Meh (MO 
Velenje), Peter Misja (Občina Podčetrtek) in investitorji 
razpravljali o pričakovanjih občin in podjetij. Razprava 
je odprla mnogo vprašanj, slišati pa je bilo tudi ogro-
mno inovativnih zamisli in rešitev. Na Skupnosti občin 
Slovenije se zavedamo, da je takšnih priložnosti, kjer se 

OBVESTILO ZA OBČANE 
 

Uredništvo Občana vas obvešča, da bodite previdni, ko 

boste pošiljali elektronsko pošto na naslov  casopis.ob-

can@siol.net. Šumniki niso dovoljeni, saj v tem primeru 

pošte ne dobimo. 

 

Uredništvo časopisa Občan

OBVESTILO 
O  ODDAJI ČLANKOV 

ZA NASLEDNJO ŠTEVILKO

Članke za 1. številko časopisa Občan oddajte do 10. ja-

nuarja 2010 (kasneje le po predhodnem dogovoru z 

uredništvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 

50, 2253 Destrnik; elektronski naslov: casopis.obcan@

siol.net. Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste 

le-te poslali po elektronski pošti, jih pripravite posebej 

v priponki (v jpg formatu). Rokopise oziroma članke, ki 

niso posneti na disketi ali zgoščenki, zaradi prepisovanja 

oddajte teden pred navedenim datumom.

Uredništvo

srečata veji lokalne oblasti in gospodarstvenikov, pre-
malo. Zato bomo še naprej snovali naše ideje v smeri 
organiziranja takšnih in podobnih srečanj. Včasih je po-
trebno zasaditi le eno samcato seme, korenine in listi pa 
zrastejo sami od sebe. 

Alenka Jarc
Skupnost občin Slovenije 
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V soboto smo si v viničariji na Destrniku lahko ogledali 
multivizijo o tem, kako so živeli viničarji. Osrednji govornik 
je bil župan, ki je med drugim povedal, da je viničarija 
dediščina preteklosti, obnovljena v sedanjosti in namenjena 
rodovom v prihodnosti. Skupaj z Metko Kajzer sta se s 
priložnostnimi darili zahvalila domačinom – igralcem, ki so 
v multiviziji odigrali vloge viničarjev. Na prireditvi je zapel 
tudi Destrniški oktet, prireditev pa je povezovala vinska 
kraljica Tanja Hauptman.
Viničarije so bile last kmetov, ti pa so jih dajali v najem 
viničarjem. Le-ti so celo leto delali v kmetovem vinogradu, 
v zameno za to pa so lahko brezplačno stanovali v viničariji. 
V klet niso imeli vstopa, saj je imel ključe samo gospodar. V 
primeru slabe letine ali bolezni viničarja si je kmet poiskal 
novega, prejšnji pa je moral do martinovega zapustiti 
viničarijo. Pri delu so pomagali tudi otroci, starejši od 
petih let. Lahko so imeli kakšno žival, za zemljo, na kateri 
so pridelali pridelke za lastno prehrano, so morali na dnino 
h kmetu. 
Viničarija ima »priklt«, črno kuhinjo, »hišo« (bivalni prostor) 
in »malo hiško« (izbo). »Hiša« je bila nekoč edini ogrevan, 
delovni in spalni prostor. V njej so obnovljena krušna peč, 
omara, miza s klopjo in stoli ter postelja. Otroci so običajno 
spali na peči, pa tudi na tleh. V »črni kuhinji« so vrata v 
krušno peč, pri kateri so pripomočki za vstavljanje loncev 
in kruha v peč. Na steni je »skledjak« (police za lončeno 
posodo). V »mali hiški« so spali večji otroci in odraščajoča 
mladina. Iz nje vodijo stopnice v klet, ki je imela nekoč 
ilovnata tla, danes so opečno tlakovana. V kleti je zbrana 
oprema, ki so jo nekoč uporabljali za kletarjenje (gantari, 
leseni sodi, kad, lakanca, puta …). Del kleti pa je opremljen s 
sodobnimi vitrinami in policami.
Več o tem, kako so živeli, si lahko preberete tudi v zloženki 
v treh jezikih.
Notranjost viničarije in multivizijo si je mogoče ogledati 
po vnaprejšnji najavi pri lokalnih vodnikih za Občino 
Destrnik:
Marjan Lovrec (tel. 031 619 549), Nada Zupanič (tel. 031 
656 704), Sabina Šel (tel. 041 691 122).

Pripravila: Ksenija Munda

Nekoč okrušena lepotica, danes ponosna priča preteklosti

Danes ponosna priča preteklosti
Okrušena lepotica nekoč
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6. MARTINOVANJE
Turistično društvo Destrnik je 14. novembra v dvorani 
gasilskega  doma na Destrniku pripravilo že 6. 
martinovanje.
Letos smo ga združili s prireditvijo, ki jo je v viničariji 
pripravila občina Destrnik. 
Tako smo doživeli lep kulturni uvod v martinovanje.
Svoje novo vino so na pokušnjo oz. degustacijo prinesli 
naslednji domači vinogradniki:
•Marjan Zelenik iz Janežovskega Vrha
•Anton Sever z Drstelje
•Marjan Lovrec, Nada Zupanič iz Jiršovcev
•Jože in Pavla Horvat iz Vintarovcev
•Branko Zelenko iz Gomilcev
•Ivan in Kristina Hauptman iz Vintarovcev
•Mirko Kos iz Destrnika.

Po šaljivem »krstu«, ki ga je opravil Feliks s svojimi pomagači, 
smo poizkušali novo vino in modrovali o delu v vinogradih 
ter kleteh, seveda pa ob tem reševali tudi slovenske in 
svetovne probleme, ki so ob dobri kapljici hitro rešljivi.
Zraven smo obilno uživali dobrote, ki so jih pripravile 
članice Društva kmetic Destrnik.
Židane volje in zadovoljni smo se pozno zvečer vrnili 
domov.
TD Destrnik se zahvaljuje vsem, ki ste pripomogli, da je 
prireditev uspela.

Besedilo: Ivan Hauptman
Fotografije: Ksenija Munda

90 let Kristine Zorec
Sredi septembra je 90. rojstni dan praznovala gospa  Kristi-
na Zorec iz Vintarovcev. Vsi jo dobro poznamo, po domače 
je Pekova.
Ob častitljivem jubileju smo jo obiskali člani Društva upo-
kojencev Sv. Urban – Destrnik in ji zaželeli obilo zdravja ter 
dobre volje  med njenimi dragimi, ki jo imajo radi. Izroči-
li smo ji skromno darilo s cvetočo rožico. Vsak cvet naj ji 
pove, da se ji v imenu društva upokojencev in v imenu nas, 
Urbančanov, ki nam je mnogokrat poklonila košček kruha 
ali žemljico, ki je bila takrat dobra in topla kot njeno srce, 
zahvaljujemo za vse.

Julijana Černezel

Časopis 
Občan

Ko se prižgejo praznične lučke 

sredi bele mrzle zime,

prijateljstvo ogreje nam dlani

in želja vzpne se iz srca v višine.

Vse kar slabo je 

z novim letom naj zbledi,

vse kar dobro je,

naj za vekomaj ostane!

Prava pot je pot srca

ostalo so le ovinki.

Naj vas v božično noč in novo leto

popelje pot brez ovinkov

in naj vas v prazničnem miru

sreča nežno objame.

Uredništvo Občana
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Pred leti smo Tanjo Hauptman lahko občudovali kot 1. spre-
mljevalko miss Slovenije in miss One 2004, tokrat se nam 
predstavlja kot 3. ptujska vinska kraljica. 

Občan: V okviru martinovanja na Ptuju ste bili izbra-
ni za vinsko kraljico Ptuja. 
Kaj vam osebno pomeni ta naziv?
Naziv mi pomeni posebno čast, saj sta me Društvo sadjar-
jev in vinogradnikov osrednjih Slovenskih goric ter občina 
Ptuj izbrala, da širim kulturo pitja vina, hkrati pa zastopam 
Slovenske gorice in Haloze po Sloveniji ter zunaj nje. Naj-
brž ni treba posebej poudarjati, da pridelamo v teh krajih 
res dobro vinsko kapljico, zato mi je njena promocija res v 
ponos. 

Občan: Oblečeni ste v razkošno kreacijo ptujske mo-
dne oblikovalke Sanje Veličkovič, v kateri boste pred-
stavljali in zastopali vina ptujskega območja. Kdo pa 
je avtor krone, ki jo nosite? Ali morate na javnih pri-
reditvah vedno nositi to obleko in krono?
Tako je, Sanja je tako meni, kot mojima predhodnicama, Ta-
tjani in Svetlani izdelala obleko, ki hkrati združuje simbol 
vinske trte in grb Ptuja. Krona je last Zlatarne Celje. Obleka 
in krona pripomoreta k moji prepoznavnosti, zato ju mo-
ram seveda nositi na vseh javnih prireditvah ter tudi na tr-
gatvah po Sloveniji. 

Pogovor z vinsko kraljico
Ptujska vinska kraljica Tanja Hauptman

Sodelovanje v časopisu Občan
 

Tudi v letu, ki je pred nami, bi želeli podrobneje poročati o do-

gajanjih na področju občine Destrnik. Če se pri vas ali v vaši 

sredini dogaja kaj zanimivega,  za kar bi želeli, da izvedo tudi 

drugi, nam o tem kaj napišite ali nas pokličite, da bomo zgod-

bo preko našega časopisa prenesli v domove po celotni obči-

ni Destrnik. Članki naj bodo napisani v »wordu«, fotografije 

naj bodo v »jpg« formatu. Uredništvo deluje neprofesionalno, 

zato vabimo vse občane, predsednike društev in vaških odbo-

rov ter občinske svetnike Občine Destrnik, da nam pošljete 

članke (o srečanjih, različnih prireditvah …) na elektronski 

naslov: casopis.obcan@siol.net ali na naslov: Časopis Občan, 

Vintarovci 50, 2253 Destrnik. V zahvalo za sodelovanje bomo 

brezplačno objavili vaša komercialna obvestila (napovedi do-

godkov, prireditev). Brezplačna objava ne velja za podjetnike.

 Upamo, da bomo še naprej uspešno sodelovali, in vas lep poz-

dravljamo!

Uredništvo Občana

Občan: Ali nam lahko na kratko opišete poslanstvo 
vinske kraljice?
Kot vinska kraljica sem dve leti zadolžena za promocijo kul-
ture pitja vina in dobre vinske kapljice osrednjih Slovenskih 
goric in Haloz po slovenskih vinorodnih okoliših ter izven 
njih. Prisotna sem tudi na različnih trgatvah po Sloveniji in 
na drugih kulturnih prireditvah, prednost imajo seveda ti-
ste, ki so povezane z žlahtno vinsko kapljico. 

Občan: Koliko časa boste opravljali poslanstvo vin-
ske kraljice?
Poslanstvo 3. ptujske vinske kraljice bom opravljala do no-
vembra 2011. 

Občan: In kaj počnete, ko vam ni treba nositi krone 
na glavi?
Ko odložim krono, se aktivno posvečam študiju na filozofski 
fakulteti, ki ga počasi zaključujem, vzporedno pa študiram 
še VŠ ekonomijo, kjer sem vpisana v 2. letnik. Sem članica 
dramske skupine Šus teater iz Dražencev, lani sem zaigrala 
v komediji Klinika Kozarcky, letos pa spet pripravljamo si-
tuacijsko komedijo, katere premiera bo januarja 2010. Veli-
ko tudi berem, ukvarjam se s športom, obiskujem koncerte, 
kino, gledališče, se družim s prijatelji. Poskušam čim bolj 
aktivno izpolniti vsako urico in uživati v vsakem dnevu, ki 
mi je dan. 
Ob tej priložnosti želim bralcem Občana prijeten december 
in čim lepše prihajajoče praznike. 

Pogovarjala se je: 
Ksenija Munda

Fotografija: Matija Brodnjak, iz ptujskih vinskih zgodb, 
hotel Primus, november 2009
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Odgovor na članek
Se projekt zaključi 
samo s pohvalami?

Ja, za tiste, ki si to zaslužijo, vendar takrat, ko je delo odlič-
no opravljeno, in še posebej, če je humanitarno, plemenito 
ter prostovoljno. Zato še enkrat hvala vsem in vsakemu 
posebej, ki so nam pomagali ob katastrofalnem lanskolet-
nem neurju. Da smo v naši občini pristopili k reševanju 
odpravljanja posledic neurja izredno požrtvovalno in hu-
manitarno, je potrdil tudi predsednik države dr. Danilo 
Türk s svojo prisotnostjo v Volkmerjevem domu kulture 27. 
maja 2009 na Destrniku, ko smo podelili zahvale vsem, ki 
so po neurju priskočili na pomoč. Kaj si mislim o pisanju 
kulturnih dialogov in t. i. skupini občanov, sem pojasnil 
že v prejšnji številki Občana, zato tega ne bom ponavljal.
Pa da se lotim odgovorov na vaša vprašanja (saj vem, da 
vas vsebina ne zanima, le nek drug namen), pa vendarle. 
V našem Občanu smo obširno poročali o delu in načinu 
razdelitve različnih pomoči ter o razdelitvi sredstev. Tudi 
na Ministrstvo za okolje in prostor RS smo posredovali vsa 
potrebna poročila. V okviru revizije (izrek mnenja o učin-
kovitosti pomoči RS ob naravnih nesrečah) Računskega 
sodišča Republike Slovenije je bila pregledana celotna do-
kumentacija. Končnega poročila še ni. O prejemu poročila 
bodo seznanjeni člani nadzornega odbora in Občinskega 
sveta Občine Destrnik. Poročilo bo objavljeno na spletni 
strani Računskega sodišča RS, ugotovitve pa tudi v našem 
glasilu. V skladu s sklepom vlade, sprejetim 21. 8. 2008, bi 
sredstva moral deliti župan, vendar smo se odločili, da pre-
dlog delitve skupaj pripravijo različne organizacije (RK, 
Karitas, Društvo upokojencev Sv. Urban, Odbor za šolstvo, 
kulturo,  socialo in društva Občine Destrnik …). OS je spre-
jel odločitev o razdelitvi sredstev na 16 kategorij. Za po-
datke o razdelitvi sredstev KORK in Karitas Destrnik pa se 
morate obrniti nanje, ker teh informacij nimamo in niso 
bile objavljene v glasilu Občan.

Župan Franc Pukšič

Sodobna bivalna kultura zahteva, da porabimo vedno več 
vode in tako ustvarimo vedno več odpadnih voda – kanali-
zacijskih odplak. Te so vedno bolj onesnažene s kemičnimi 
spojinami, ki so toksične in uničujejo naravo ter življenje 
v njej. Narava je največji čistilni obrat, vendar glede na 
količino odplak vseh ni sposobna očistiti sama. Če želimo 
ohraniti zdravo in ljudem prijazno okolje, moramo sami 
poskrbeti za čiščenje odplak. Žalostno je, da je še vedno ve-
liko gospodinjstev, ki nima urejenih osnovnih zbiralnikov. 
Odplake neodgovorno spuščajo v obcestne jarke ali pa kar 
vse povprek po okolici. To neodgovorno početje povzroča 
ekološko onesnaženje, uničenje flore in favne ter veliko 
smradu. Vse nas moti smrad, ki je še intenzivnejši ob spre-
membi vremena in v vročih dneh.
Občina ni ostala nedovzetna za problematiko urejanja ka-
nalizacijskih odplak. Začela jo je reševati takoj po fazah z 
delnimi projekti. Zgrajeno je prvo kanalizacijsko omrež-
je v trgu s čistilno napravo. Z izgradnjo se nadaljuje po 
fazah. Sedaj gradijo primarno kanalizacijsko omrežje v 
vaseh, kjer naj bi nekoč, v prihodnosti, bile terme in in-
dustrijsko območje. Vsi občani Destrnika pa pričakujemo, 
da bo nekoč, v prihodnosti, ta problematika rešena v kar 
največjem delu občine. 
Pri izgradnji primarnega kanalizacijskega omrežja v Ja-
nežovcih pa se srečujemo tudi z dejstvi, ki se nam, obča-
nom, ne zdijo ravno transparentna. Pri izgradnji so šli celo 
tako daleč, da so postavili kanalizacijske priključke na za-
sebno kmetijsko zemljišče. Je to naključje ali kaj drugega? 
Ne, to ne more biti naključje. Kanalizacijski priključki na 
kmetijskem zemljišču temu dvignejo tržno ceno in zahte-
vajo spremembo namembnosti iz kmetijskega v stavbno 
zemljišče. Spremembo lahko izvede občina, saj je urejanje 
prostora v njeni pristojnosti. Brez posebnega kapitalnega 
vložka lastnika se vrednost zemljišča spremeni. Kmetijsko 
zemljišče je, še preden je izvedena sprememba namemb-
nosti, urejeno s komunalno infrastrukturo. Ta kapitalni 
vložek v zemljišče je prispevala občina. Zelo čudno je ali 
pa je le zgolj naključje, da kanalizacijski priključki niso 
urejeni tudi na vseh ostalih kmetijskih zemljiščih, mimo 
katerih gradijo kanalizacijsko omrežje. Ker ne poznam 
načrta izgradnje  za potrebe občine na zasebnem zemlji-
šču, sprašujem, ali ima občina kakšne posebne načrte s to 
parcelo. Morda z izgradnjo kanalizacijskih priključkov na 
tem kmetijskem zemljišču občina ureja bodoče gradbene 
parcele in že danes povečuje tržno vrednost obstoječega 
zemljišča, čeprav še ni lastnik. 
Je to naključje ali pa so vsi prepričani, da tega ne bo nihče 
opazil. Morda pa je   izvajalec – občina – celo prepričan, 
da tisti, ki bo to opazil, ne bo vprašal, kako je s tem. Pri nas 
je res težko kaj vprašati, še teže pa je dobiti jasen odgovor. 
Vprašani reagira z užaljenostjo in takoj z vprašanjem, kdo 
si, da mene sprašuješ. Konstruktivna vprašanja zahtevajo 
tudi ustrezne odgovore. Te pa je težko dobiti. Dobiš lahko 
splošne odgovore, floskule, s katerimi se takoj poskuša pre-
usmeriti na področje, ki je všeč vprašanemu. Tistega, ki 
sprašuje, zelo hitro razglasijo za nergača. Absolutnim ni 
mogoče postaviti vprašanj, ki jim niso po volji. Še teže je 
dobiti njihove odgovore brez samohvale in samopovzdigo-
vanja.
Upam, da niso resnična moja predvidevanja, da so pri-
ključki narejeni kot nadomestilo za delo, lojalnost in zve-

OBČANI PIŠEJO
KANALIZACIJSKI PRIKLJUČKI NA KMETIJSKO ZEMLJIŠČE

stobo pri izvajanju občinske oblasti. Opravičujem se, če je 
moje sklepanje napačno. Izvedba del na terenu kaže na ta-
kšno možnost. Oblast, čeprav samo občinska, se mora za-
vedati pomena informiranosti svojih občanov. Najslabše 
je postavljati ljudi v položaj gotovega dejstva, kar pri njih 
povzroča nejevoljo, kljubovalnost in še kaj, kar povzroča 
nezadovoljstvo pri izvedbi projektov. Slaba je popotnica za 
projekte, ki jih ljudje – občani ne sprejmejo za svoje tudi v 
tistih delih občine, ki od njih nimajo neposredne koristi. Po-
membno je, da so ljudje pred izvedbo del seznanjeni z vse-
mi pomembnimi vprašanji. Informiranost ljudi preprečuje 
natolcevanja in slabo voljo, izvajalce del pa ob zaključku 
nagradi, ko vidijo, da so ljudje z novo pridobitvijo zado-
voljni, da ni pri nikomer nikakršnih nejasnosti ali občut-
ka prevaranosti. Problematika ne zanima samo mene, pač 
pa veliko občanov, ki živijo na delih občine, kjer še dolgo 
ne bodo gradili primarnega kanalizacijskega omrežja. Od 
župana ali pa vsaj občinske uprave pričakujem ali bolje 
rečeno pričakujemo zadovoljiv in jasen  odgovor.
  

Vladimir Vindiš in skupina občanov
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16. in 17. novembra smo na naši šoli za učence od šestega 
do devetega razreda izvedli naravoslovna dneva na temo 
merjenje. 
Svoje merske sposobnosti so učenci preizkušali v dvanajstih 
delavnicah, ki so potekale v šoli in njeni okolici. Preizkusili 
so se v količenju hiše, s koraki so izmerili dolžino in širino 
šole, izračunali čas padanja kroglice iz drugega nadstropja, 
izmerili so učilnico ter izračunali, koliko barve potrebujemo, 
če bi jo želeli prepleskati. Ugotavljali so razlike v temperaturi 
črne in bele pločevinke, izračunali pretok tekočine, 
povprečno hitrost teka na 60 metrov, izmerili so mase zelo 
majhnih teles, ki jih najdemo v vsakdanjem življenju (zrno 
riža, koruze, naboja za zračno puško in kapljica vode). Na 
šolskem igrišču so določali velikosti osnovnih ploskovnih 
enot. V tej delavnici so morali prikazati velikost 1 ara in 1/4 
hektarja. S pomočjo njene sence so izmerili še višino ulične 
svetilke in po občutku ocenjevali temperaturo ter maso 
različnih teles. 
Cilj naravoslovnega dne  je bil pokazati matematiko kot 
proces in ustvarjalno dejavnost, ki jo v vsakdanjem življenju 
nenehno uporabljamo. Želeli smo, da bi se učenci praktično 
preizkusili v merjenju in da bi znanje matematike prenesli v 
prakso ter obratno. 
Pri ugotovitvah lahko navedemo dogodek iz delavnice, v 
kateri so morali učenci izračunati, koliko barve potrebujejo, 
če želijo prepleskati učilnico. Nekdo je vprašal: »Ali moramo 
upoštevati tudi tla?« 
Skupna ugotovitev bi torej bila, da sicer znamo matematiko, 
vendar je v življenju še vedno ne znamo uporabljati, zato 
so dnevi dejavnosti dobrodošla oblika prenašanja znanja iz 
teorije v prakso ali drugače – iz življenja v matematiko.

Aktiv učiteljev matematike

Naravoslovni dan – merjenje
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Športni dosežki na 
OŠ Destrnik-Trnovska vas 
v oktobru in novembru

Krepko smo že zakorakali v november, zato je prav, da se 
spomnimo in pohvalimo ekipe ter posameznike, ki so sode-
lovali v ekipnih športnih tekmovanjih.
Dosegli smo nekaj odličnih rezultatov. 
V košarki so starejše deklice na medobčinskem tekmovanju 
osvojile 3. mesto. 
Tudi v rokometu so bile zelo uspešne in se na šolo vrnile s 
pokalom za osvojeno 3. mesto. 
Prav tako so v rokometu več kot solidno nastopali dečki 8. 
in 9. razredov. 
Tudi  nogometaši 2. in 3. razredov so v tekmovanju U-8 
odlično nastopali in v konkurenci štirih klubov osvojili 2. 
mesto. Šolo so predstavljali: Denis Klemenčič, Jan Nedeljko, 
Žan Lorenčič, Matic Malek, Jan Oman, Miha Kokol, Leo Mo-
horič in Leon Matjašič.
Decembra pa bodo v nogometu U-10 nastopali učenci na 
turnirju, ki bo prav tako na naši šoli. 
Že vnaprej pa se veselimo tekmovanj ob koncu novembra.
 Začeli bomo z odbojko za učence l. 1995 in mlajše, nadalje-
vali s prvo tekmo v ŠKL  med OŠ Destrnik-Trnovska vas in 
OŠ Cirkulane Zavrč ter končali z medobčinskim tekmova-
njem v nogometu za starejše deklice.
 Vsem tekmovalcem čestitamo za izvrstne dosežke, vse osta-
le pa vabimo, da si ogledajo tekme in v športnem duhu gla-
sno bodrijo vse naše športnice in športnike.  

Športni pedagogi na OŠ Destrnik-Trnovska vas

NAŠA ŠEKA
Naša Šeka nima mleka.
Bomo jo prodali?

Naša Šeka joj, joj, joj,
veselo skače kar čez gnoj.

Naša Šeka rada teka,
ker nam noče dati mleka.

Naša Šeka se je odločila,
da nam bo mleka natočila.

                                                           
Timi Goričan, Špela Cafuta, Simon Fridl, 4. a

   PETELINČEK
Petelinček – kikiriki!
Vstanite zdaj vsi,
na delo se mudi.

Kokoške prebudi,
ves  dan za njimi
se  po vrtu podi.

                                             
Nika Matjašič, Tjaša Vrhovšek, Nuša Drevenšek, 4. a

Društvo upokojencev Sv. Urban – Destrnik

VOŠČILO
Smo v času voščil in lepih besed. Težko je povedati vse 
tisto, kar bi hoteli in želimo – vam, svojim članicam in 
članom, ter ostalim občankam in občanom.
Da bi zmogli v prihajajočem letu živeti v miru in ljubezni, 
tkati dobre odnose z vsemi, ki vam bodo prišli nasproti v 
zdravju in sreči, da bi bilo zadovoljno leto 2010.

Upravni odbor

Dokler imamo spomine, obstaja preteklost, dokler ima-
mo upanje, obstaja prihodnost, dokler imamo prijatelje, 
je lepa sedanjost. Lepe božične praznike in srečno 2010 
želiva potujoča knjižničarja

KIP Ptuj

OBVESTILO
Tudi letos nismo pozabili na starejše občane, ki si bolj kot 
vse na svetu želijo ljubezni  in topline …
Denar, namenjen poslovnim novoletnim darilom in vo-
ščilom, bomo namenili Društvu upokojencev Sv. Urban, 
ki bodo za starejše občane iz občine Destrnik tudi letos 
pripravili skromna darila.

Občina Destrnik
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Bližajo se božično-novoletni prazniki, zato smo tudi letos na 
šoli imeli tehniški dan na temo božiča. Organiziranih je bilo 
veliko delavnic: izdelava adventnega venčka iz naravnih 
materialov, okrasitev šole, peka peciva, izdelava okraskov 
iz mavca, slikanje na steklo in svilo, izdelava voščilnic ter 
okraskov itd.
Sam sem se odločil za delavnico, v kateri smo izdelovali 
okraske iz mavca, vodili so jo učitelji ga. Katja Gajzer, ga. 
Andreja Rojs in g. Ernest Kokot.
Med izdelavo smo poslušali glasbo za prijetno vzdušje. Iz 
časopisnega papirja smo oblikovali krogle in jih ovili z nitjo, 
da so dobile lepšo obliko. Potem smo jih pomočili v zmes 
mavca in jih dali sušit. Kasneje smo nanje narisali različne 
motive in jih pobarvali. Izdelke smo dali na razstavo v avlo, 
kjer so bili na ogled tudi izdelki drugih skupin. Bili so mi 
zelo všeč, zato sem jih tudi fotografiral.
Vesel sem, da sem se spet naučil nekaj novega, zato  bom 
lahko tudi doma preizkusil naučene spretnosti.

Sebastjan Emeršič, 7. a

Na šoli je potekal tehniški dan na temo božič. Učenci so 
se razporedili v najrazličnejše delavnice. V 4. razredu so 
povabili tudi starše, ki so se jim z veseljem pridružili pri 
ustvarjanju. Nekatere udeležence smo povprašali, kakšni so 
njihovi vtisi.
Intervju z Romanom Vaupotičem, očetom učenke 4. 
razreda
Vam je všeč, da so vas danes povabili na tehniški dan?
Zelo mi je všeč zaradi družabnosti, ker včasih tega ni bilo in 
so bo bili otroci v šoli zmeraj sami.
Kakšna se vam zdi takšna oblika dela?
Všeč mi je, ker pridobimo veliko novih izkušenj.
Boste še kdaj prišli?
Seveda.
Boste tudi drugim staršem priporočali, da se pridružijo 
svojim otrokom?
Ja.
Intervju z vodjo tehniškega dneva Dragico Pešaković
Ste se letos pri organizaciji srečali z kakšnimi novimi 
težavami?
Ja. Vedno večji problem je pri nabavi materiala.
Je bil material drag?
Ne. Večinoma je uporabljamo naravne materiale.
Bo drugo leto kaj novega?
Tega ne vem, ker se za skupine odločajo učitelji in povedo, 
če jim kaj ni všeč.
UTRINKI  
Skupina: barvanje soli in svečniki iz steklenic
Mateja Miklošič: 
Pobarvali bomo grobo kuhinjsko sol in jo dali v kozarčke, 
ki bodo lep okras v domačih kopalnicah. Tudi za svečnike 
bomo uporabili kozarce, jih lepo pobarvali (s konturami za 
steklo in z akrilnimi barvami), vanje vlili vosek ter jih okra-
sili s trakovi.
Dušanka Fladung:
Za to skupino sem se odločila, ker sem želela imeti lastno 
izdelano sol za kopel in svečo.

Skupina: dekoracija šole
Mirjam Pleteršek:
Šolo bomo »oblekli« v praznične barve (zlato in srebrno). 
Pričarali bomo vzdušje čudovite noči.
Larisa Ziško:
Za to skupino sem se odločila, ker imam rada lepo urejeno 
šolo. V skupini mi je kar všeč, ker se veliko smejimo, se 
pogovarjamo, v glavnem se imamo »fajn«.

Mateja Kovačič in Ines Selinšek

Tehniški dan
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OB SVETOVNEM DNEVU HRANE
Zakaj je pomemben zajtrk?

Prehrana in način življenja pomembno vplivata na naše 
zdravje in počutje. Zdrava prehrana je še posebej pomembna 
v obdobju odraščanja. Zdrave prehranjevalne navade, ki jih 
otroci pridobijo v zgodnjem otroštvu, vplivajo na izbiro 
živil in način prehranjevanja tudi v kasnejšem življenjskem 
obdobju, s tem pa tudi na zdravje v odrasli dobi. 
Redno uživanje glavnih dnevnih obrokov je temelj zdrave 
prehrane. V zdravi prehrani se priporoča uživanje od štirih 
do petih obrokov dnevno. Znano je, da pogosti in manjši 
dnevni obroki hrane znižujejo vsebnost maščob v krvi 
ter tveganje za nastanek bolezni srca in ožilja, povečujejo 
pa tudi storilnost. Še zlasti pomemben je zajtrk, ki lahko 
pri otrocih in mladostnikih pri prvih šolskih urah poveča 
delovno storilnost.

Najpomembnejši del dneva, da si zagotovimo energijo, 
je prav gotovo jutro. V strokovnih priporočilih lahko 
zasledimo, da naj bi si z zajtrkom zagotovili petino potrebne 
dnevne energije. 

Raziskave so pokazale, da opustitev zajtrka zmanjša sposob-
nost šolarjev za reševanje problemskih nalog. Dober zajtrk 
vpliva na proces formiranja spomina, ponovnega priklica 
informacij in na splošno počutje. Za zajtrk so najbolj pri-
merna ogljikohidratna živila, ki počasi dvigujejo raven glu-
koze v krvi, kar ugodno vpliva na delovanje vseh telesnih 
celic, še posebno možganskih. Živila, ki ugodno dvignejo 

raven glukoze v krvi, so predvsem različne vrste kruha iz 
polnovredne moke, polnozrnato pecivo, različne žitne kaše 
in podobno. Če zajtrku dodamo še beljakovinsko živilo, se 
izboljša tudi razpoloženje.
Naše učence smo povprašali o njihovih zajtrkovalnih nava-
dah. Veliko naših šolarjev pred odhodom v šolo zajtrkuje. 
Njihovi zajtrki doma so pestri in po njihovih besedah jim 
dajo dovolj začetne energije za delo v šoli.
Majhen delež učencev ne zajtrkuje nikoli ali zajtrkuje samo 
enkrat na teden. Največkrat jim za zajtrk zmanjka časa ali 
pa menijo, da imajo preveliko telesno težo, zato se jim od-
rekajo.
V želji, da vsi naši učenci pridobijo zdrave prehranjevalne 
navade, smo v oktobru za učence OŠ Destrnik-Trnovska vas 
pripravljali in ponujali brezplačne zajtrke.
Pri pripravi so sodelovali učitelji OŠ Destrnik-Trnovska vas.
Učenci so lahko vsak dan pred pričetkom pouka v jedilnici 
popili kakšen napitek (mleko, čaj, kakav) in pojedli kruh z 
različnimi namazi ali se posladkali s sadjem. 
Zajtrka se je udeleževalo veliko število učencev in lepo jih je 
bilo pogledati, kako so zjutraj sproščeno sedeli za mizo ter 
ob zajtrku kramljali s sošolci.
Zadnji dan so učenci izrazili željo, da bi podobne projekte 
ob svetovnem dnevu hrane izvajali tudi v prihodnje.
S tem projektom smo želeli seznaniti naše učence o po-
membnosti zajtrka in o njegovem vplivu na počutje ter de-
lovno uspešnost. Upam, da smo prepričali katerega izmed 
učencev, ki mu je doslej zjutraj zmanjkalo časa, da si ga zdaj 
najde in pred odhodom v šolo v miru pozajtrkuje.

Vodja šolske prehrane v OŠ Destrnik-Trnovska vas Jasmina Caf
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ZAHVALA
Iskrena hvala vsem, ki ste pomagali pri odpravi posledic 
neurja, ki naju je prizadelo v noči od 3. na 4. avgust 2009 
in je močno poškodovalo stanovanjsko hišo v Ločkem 
Vrhu 36. 
Še posebna zahvala velja Prostovoljnemu gasilskemu dru-
štvu Destrnik in podjetju Gradnje Destrnik za takojšnjo 
pomoč, saj bi bila škoda zaradi dežja sicer še veliko ve-
čja.
Hvala tudi Gozdnemu gospodarstvu Maribor, g. Branku 
Goričanu iz Placarja, Žagarstvu Igor Vogrin iz Dolgih Njiv 
in Andreju Murku iz Trnovskega Vrha ter Občini Destr-
nik, ki je akcijo koordinirala.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat hvala.

Darko Levičnik in Ana Markež

Izredno konferenco Občinskega odbora SDS na Destrniku 
je vodil Dušan Strnad, glavni tajnik SDS. Najprej je pozdra-
vil goste dr. Milana Zvera, poslanca Branka Mariniča, Ivana 
Goloba, predsednika IO Markovci, in ostale prisotne, ki so 
se odzvali vabilu ter prišli na Destrnik, da bi ponovno kon-
stituirali odbor stranke na Destrniku. Po ugotovljeni sklep-
čnosti so za predsednika Občinskega odbora SDS Destrnik 
izvolili dr. Milana Zvera. Člani izvršilnega odbora OO SDS 
Destrnik so postali: Vlado Simonič, Jože Flajšman, Franc 
Markež, Miro Vindiš, Marta Kaučič, Samo Simonič in Marja-
na Bombek, člani nadzorne komisije pa: Branko Petek, Mi-
ran Kos ter Urška Zver.
Med gosti je spregovoril tudi poslanec Branko Marinič, ki 
je povedal, da šteje poslanska skupina SDS 27 članov, med 
njimi sta samo 2 ženski, kar ga žalosti. Poslanska skupina 
je organizirana v skladu s temeljnimi akti stranke, ki je ena 
najbolje organiziranih. Prepričan je, da so na Destrniku 
podani dobri temelji. Novemu odboru je zaželel uspešno 
delo in obljubil, da se na bo vsako njihovo vabilo z veseljem 
odzval, če bodo želeli izvedeti, kaj se dogaja v državnem 
zboru.
Milan Petek, predsednik ptujske regijske koordinacije SDS, 
je med drugim omenil, da že dobro desetletje rad prihaja 
na Destrnik, saj je bil tukaj vedno dober odbor, upa, da bo 
tako tudi v prihodnje. Verjame, da bodo dosegli cilje, ki si 
jih bodo zadali, zaželel jim je uspešno in aktivno delo.
Novi predsednik dr. Milan Zver se je najprej zahvalil za 
izkazano zaupanje ob izvolitvi za predsednika Občinskega 
odbora SDS Destrnik. Na kratko je povzel zgodovino stranke. 
Začetki segajo v  leto 1992, kasneje so postali močni, saj so 
imeli močan odbor, stranka se je tabulirala v občinsko moč. 
Današnji sklic je bil nujen, ker je bivši predsednik Janez 
Irgl odstopil. Prihodnje leto so lokalne volitve in potrebne 
so temeljite priprave. Poskušali bodo pridobiti čim večje 
zaupanje Urbančank in Urbančanov.
Kot evropski poslanec pa je povedal, da se nikoli več 
ne bo zgodilo, da bi tako majhna država, kot je Slovenija, 
predsedovala Evropski uniji, na kar ob njenem nastanku 
nismo niti pomislili. Arbitražni sporazum, ki ga je predsednik 
vlade Borut Pahor podpisal s Hrvaško, je velika napaka. Naš 
cilj je vedno bil, da Hrvati gredo v EU, vendar ne za vsako 
ceno. Če bi imeli stik z odprtim morjem, bi bili pomembni 
kot pomorska država. Sicer pa se pustimo presenetiti. 

Na Destrniku dobili novo vodstvo 
Občinskega odbora SDS Destrnik

Slovenija bo imela po novem v EU štiri poslance. Za razvoj 
podeželja bo veliko projektov, naši ljudje, ki se ukvarjajo 
s kmetijstvom, bi lahko počrpali veliko več sredstev, kot 
jih sedaj. Gotovo pa je dobro, da imamo predstavnike v 
evropski politiki.

Besedilo in fotografije: Ksenija Munda
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JAVNI SKLAD REPUBLIKE SLOVENIJE ZA KULTURNE DEJAVNOSTI, OBMOČNA IZPOSTAVA PTUJ
Jadranska 13, 2250 Ptuj, Slovenija

RAZPIS
ZA PODELITEV PRIZNANJ SVETA OBMOČNE IZPOSTAVE JSKD PTUJ ZA LETO 2009

Območna izpostava JSKD Ptuj v skladu z 2. poglavjem Poslovnika OI JSKD Ptuj razpisuje priznanja Sveta območne izposta-
ve za področje ljubiteljske kulture za leto 2009:
– PRIZNANJE SVETA OBMOČNE IZPOSTAVE JSKD v obliki listine,
– JUBILEJNA PRIZNANJA OBMOČNE IZPOSTAVE JSKD v obliki listine.

Predlog mora vsebovati:
1.  podatke o predlagatelju
– naziv in poštni naslov društva  – predlagatelja, matična številka društva  –  predlagatelja,
– ime in priimek odgovorne osebe predlagatelja,
– telefon, faks, elektronska pošta.

2.  podatke o kandidatih
– ime in priimek oz. naziv kandidata, poštni naslov,
– za katero priznanje je kandidat predlagan,
– katera priznanja je že prejel.

3.  priloge
– kratek življenjepis za posameznike – s poudarkom na dosežkih na kulturnem področju oz. kratek povzetek o delu društva;
– utemeljitev, ki mora dovolj obširno navesti razloge, ki upravičujejo podelitev predlaganega priznanja.

Merila za podelitev priznanj

Vsako leto se podelijo največ 3 priznanja Sveta Območne izpostave. Število jubilejnih priznanj ni omejeno.

Podelitev priznanja Sveta območne izpostave JSKD upravičujejo predvsem pomembni dosežki ustvarjalnega in poustvar-
jalnega dela posameznika ali društva na področju kulture. Priznanje se podeli:
– za izjemne dosežke pri organizacijskem delu;
– za razvijanje novih oblik in vsebin dela;
– za področje kulturne vzgoje in izobraževanja;
– za raziskovalno delo;
– za strokovno svetovalno in mentorsko delo; 
– za razvijanje kulturnega sodelovanja z drugimi društvi in zvezami društev; 
– za publicistično delo;
– za dosežke pri ohranjanju nacionalne kulturne dediščine.

Podelitev jubilejnega priznanja Sveta Območne izpostave JSKD upravičuje dolgoletno delovanje posameznika (najmanj 20 
let), društva ali zveze (najmanj 30 let), ki je vplivalo na razmah ljubiteljske kulturne dejavnosti. 

Podeljevanje priznanj
Priznanja Sveta območne izpostave JSKD se podelijo enkrat letno na proslavi ob kulturnem prazniku v občini, kjer je se-
dež izpostave. Podeli jih predsednik/-ca sveta. O izbiri kandidatov odloča Svet Območne izpostave JSKD Ptuj. 

Jubilejna priznanja območne izpostave se podeljujejo na letnih oz. jubilejnih prireditvah društev. O podelitvi odloča na 
osnovi tega pravilnika vodja OI JSKD in jih tudi podeljuje.

Predloge za jubilejna priznanja je treba oddati najmanj mesec dni pred prireditvijo, na kateri naj bo podeljeno. 
Rok za oddajo predlogov za priznanja sveta je do 11. 1. 2010 na naslov: Območna izpostava JSKD Ptuj, Jadranska 13, Ptuj s 
pripisom »Za priznanja«. Predlagatelji bodo o izbiri obveščeni do 1. 2. 2010.

Svet območne izpostave bo obravnaval le popolne in pravočasno prispele predloge.

Razpis se posreduje vsem predsednikom kulturnih društev, osnovnim in srednjim šolam na območju območne izpostave 
in objavi v glasilih občin, za katere dela območna izpostava.

Ptuj, 3. december 2009      

Predsednica Sveta OI JSKD   
Silva Fartek, l.r.
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Ob koncu leta 2009 se vsem gasilcem zahvaljujemo za 
opravljeno delo, vsem občanom naše občine pa za kakr-
šno koli pomoč pri zagotavljanju boljše požarne varno-
sti.
Ob prihajajočem novem letu vam želimo obilo zdravih in 
zadovoljnih dni ter veliko medsebojnega razumevanja in 
sodelovanja, kajti le s skupnimi močmi bomo kos vsem 
težavam, ki nas spremljajo in nam pretijo.
Vesele božične praznike in srečno novo leto 2010 vam 
želi 

Gasilska zveza Destrnik

Naj bo leto 2010 najlepše leto
z obilo sonca, z mnogo sreče,
naj z uspehi bo prežeto, 
naj pride v miru
in v miru se izteče.
Trenutki, ujeti v leto 2010, 
naj bodo polni novih spoznanj, uspehov,
trdnega zdravja in sreče.

Društvo kmetic Destrnik

Ob bližajočih se praznikih želimo lovci  LD Destrnik 
vsem občankam in občanom 
prijetno praznovanje božičnega večera,
v novem letu naj vsakega obsije žarek sreče,
skozi vse leto pa naj vas spremljata zdravje in dobra volja. 

Lovci Lovske družine Destrnik

Mir v duši, zdravje v telesu, ljubezen v srcu želimo vsem 

v novem letu. Prijetne božične praznike in srečno novo 

leto 2010 želi 

Športno društvo Destrnik

Novo leto je topel stisk tvoje in moje dlani. Novo leto je 

tista pesem, ki vsem enako zveni. Vesel božič in srečno 

novo leto 2010 vsem občankam in občanom želi 

mešani pevski zbor KD Destrnik

Ko zadnji list na koledarju odtrgan je, prihaja čas, ko novo 
leto, mlado leto, se na saneh pripelje v vas. Naj nam nikar 
ne zmanjka časa za srečanje in za pozdrav, naj nam nikar 
ne zmanjka časa, za vedro pesem, svet sanjav. Lepe pra-
znike vsem želi

TURISTIČNO DRUŠTVO DESTRNIK

Odbilo bo polnoč in leto bo minilo. Za nami so lepi spo-
mini na prijetna druženja. Ponovno so nam odprte poti 
za nove lepe želje in načrte … - tudi teniške.
Lepe božične praznike in SREČNO 2010!

Tenis klub Destrnik

V novem letu naj življenje previdno nit prepleta in čudo-
vite vzorce spleta, polne sanj in domišljije. Zdravja niti 
naj trdno stke, srečo vsepovsod oblikuje, nato po robu 
bele čipke upanja nasuje. Tako ljubeče naj usoda stke vam 
dneve v novem letu. Skrbno trenutke naj izbira, previdno 
naj poti ubira. Vesele praznike in srečno, uspešno, pred-
vsem pa zdravo  novo leto 2010 vsem želimo 

učenci in delavci OŠ Destrnik-Trnovska vas
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PRODAJAMO
KAKOVOSTNO VINO

Ivan Hauptman
tel. 041 48 48 14

VESEL BOŽIČ IN SREČNO 

NOVO LETO!

Toplo ognjišče in smeh v očeh, 
iskreno želimo vam v teh prazničnih dneh, 
da zdravja in srečnih trenutkov nešteto,
v obilju nasulo bi vam novo leto. 
Veliko sreče, zdravja in miru pa 
topline in zadovoljstva! 
Veliko novega in vzpodbudnega,
doseženega in osvojenega! 
Naj vse ovire postanejo premostljive, 
vse, kar je bilo predaleč, dosegljivo, 
vse, kar je bilo nemogoče, mogoče, 
vse, kar pa se ne bo uresničilo, 
naj ostane v duhu upanja, 
vztrajnosti in poguma! 

Kolektiv podjetja Gradnje Destrnik d. o. o.

Pečemo več vrst keksov in peciva: 
gambrinus, orehove rogljičke, linške oči, čajne in doma-
če kekse, kokosove rogljičke, čokoladne palčke, slano 
pecivo, čokoladne rožice, praznične kekse, breskvice, 
rumove kroglice. Pečemo tudi torte: otroške, poročne, 
torte s sliko in po naročilu.

Se priporočamo 
in vam želimo

vesel božič
in srečno
novo leto 

2010!

PRIREJA ENAJSTI DOBRODELNI 

BOŽIČNO-NOVOLETNI KONCERT,

KI BO V SREDO, 23. DECEMBRA 2009, OB 18.00

V TELOVADNICI OŠ DESTRNIK

Vstopnice po 5 evrov za odrasle in 3 evre 
za otroke so v predprodaji v knjižnici šole 

Destrnik ter  uro pred koncertom.

NASTOPAJO:
otroški pevski zbor šole

mladinski pevski zbor šole
Dinamika

Harmonikarski orkester Glasbene
šole Karol Pahor  Ptuj

 Saška Šteger
otroci iz vrtca Destrnik 

otroci iz vrtca Trnovska vas

 Program bodo povezovali učenci in učenke šole

VABILO


